



**SECURITY COUNCIL  
OFFICIAL RECORDS**



NINETEENTH YEAR

**1143** *rd* MEETING: 9/11 AUGUST 1964

*ème* SÉANCE: 9/11 AOÛT 1964

DIX-NEUVIÈME ANNÉE

**CONSEIL DE SÉCURITÉ  
DOCUMENTS OFFICIELS**

NEW YORK

TABLE OF CONTENTS

	<i>Page</i>
Provisional agenda (S/Agenda/1143) . . . . .	1
Adoption of the agenda . . . . .	1
Letter dated 26 December 1963 from the Permanent Representative of Cyprus addressed to the President of the Security Council (S/5488):	
(a) Letter dated 8 August 1964 from the Permanent Representative of Turkey addressed to the President of the Security Council (S/5859);	
(b) Letter dated 8 August 1964 from the Chargé d'affaires a.i. of Cyprus addressed to the President of the Security Council (S/5861) . . . . .	1

TABLE DES MATIÈRES

Ordre du jour provisoire (S/Agenda/1143) . . . . .	1
Adoption de l'ordre du jour . . . . .	1
Lettre, en date du 26 décembre 1963, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant permanent de Chypre (S/5488):	
a) Lettre, en date du 8 août 1964, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant permanent de la Turquie (S/5859);	
b) Lettre, en date du 8 août 1964, adressée au Président du Conseil de sécurité par le chargé d'affaires par intérim de Chypre (S/5861) . . . . .	1